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Zapytanie 

 

Dot. banerów z okazji Dąbskich Wieczorów Filmowych. 

 

Na ogrodzeniu Różanki i Teatru Letniego wiszą banery informujące o Dąbskich Wieczorach 
Filmowych, jakie miały miejsce w dniach 24-30 lipca 2017 r. Impreza ta miała miejsce ponad cztery 
miesiące temu. 

 

 

 
  



W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Dlaczego banery nadal nie są usunięte? 

2) Jeśli przez magistrat przygotowywane były zasady umieszczania urządzeń reklamowych w 

taki sposób, że banery, poza wieszaniem ich na rusztowaniach budowlanych, miały być 

niedopuszczalne, to dlaczego magistrat i tak uważa, że są one dopuszczalne? Czy to nie jakaś 

forma rozdwojenia w podejściu do rzeczywistości? 

3) Kiedy banery zostaną usunięte? 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


